
 

Jednání zastupitelstva MO Vratislavice nad Nisou 18. 5. 2011 

 Jednání zastupitelstva Vratislavic se konalo ve středu 18. 5. 2011 ve zcela zaplněné 
zasedací místnosti v přízemí obecního úřadu. Hned v úvodu navrhl opoziční zastupitel p. 
Braun rozšíření programu o dvě „námitky“ k územnímu plánu (ÚP). Týkaly se komunikace z 
Horní Proseče přes Pekelskou a Kořenovskou dále kolem sídliště k pivovaru (komunikace v 
Kořenovské) a dále ploch městského bydlení. Starosta se snažil zastupitele přesvědčit, že 
problematika ÚP by měla být na zastupitelstvu projednávána až po důkladném prostudování 
podkladů. Zastupitelé přesto odhlasovali zařazení bodu ještě na program tohoto jednání. 
Námitka proti komunikaci v Kořenovské byla krátce po té přijata jednomyslně (14 hlasy). 
Námitka proti výstavbě dalších paneláků v katastru Vratislavic těsně neprošla.  

 

Potom přišly na řadu dotazy občanů. Převážná většina se příspěvků se týkala komunikace v 
Kořenovské. Diskutující vyjadřovali své zklamání, že vedení městské části nedostatečně 
bojuje proti nepopulárnímu návrhu v konceptu ÚP. Diskuze byla emotivní, jeden diskutující 
např. obvinil starostu, že jeho nečinnost je úmyslná. Odpovědi starosty většinu přítomných 
občanů zjevně nepřesvědčily o tom, že problematika ÚP a názory obyvatel Vratislavic na ni 
jsou v jeho hodnotovém žebříčku na předních místech. 

 

Do debaty přispěl i vedoucí technického odboru úřadu s upozorněním na možnost zažádat o 
vyjádření zastupitelstva k jednotlivým nebo společným námitkám občanů vůči konceptu ÚP. 
Postupovat se má následovně: Ve stanovené lhůtě podat námitku na magistrátu, na podatelně 
si nechat ověřit podáni na kopii dokumentu. Tuto podanou námitku zanést na úřad městské 
části a požádat o podporu zastupitelstva. Pokud se námitky přinesou do konce května, lze 
předpokládat, že je zastupitelstvo projedná ještě před prázdninami, to je 15. 6. 
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